

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 02-08/07/2020

Prayer items 1st week of July

1.Family

May our family be filled with Holy Spirit and Fire, to become the means of reconciliation of families and friends in our community, help us to bear Spiritual Fruits, to live a life filled with joy and peace, may people around us be blessed through us.

2.Church

We pray for God's guidance on the reopening of churches and meetings, so that we can reopen with strict SOP and well prepared, May God protect us.

3.Community

Pray that God through churches' social care and concern can provide nessecery for those in need, and for those who are struggling to survive. We pray for medical personnel in our community for God's blessing; Pray for Teachers and students who are preparing school reopen, May God protect them.

4. Nation

Pray for Parliament which will be held on 13/7, pray for God's intervention, guide our country, bless us with resources needed. Pray that in this instability: economy, political, conspiracy, conflict, epidemic, religious harmony and moral desolation, we can see the Light Of God shine upon us, May God be exalted!

5. World

Pray for the whole world, our world longs for the touch from Heaven. Under the impact of the epidemic, the world is facing the crisis of infection or casualties from coronavirus, the world economy is close to disintegration, property is increasing, the epidemic in Beijing is resurgent, the floods in the south are serious, Lord have mercy on conflicts between China, Usa; and China, India. We believe the God will never leave us behind.

卫理公会以萨迦守望者 02-08/07/2020

七月第一个星期的祷告事项

1.家庭：愿我们的家庭充满圣灵的火，成为祢在我们社区当中其他家庭和解与修复的器皿，帮助我们结出圣灵的果子活出天国的平安和喜乐，好叫众人的家庭得到祝福。

2.教会：求上帝带领教会渐进性的恢复实体的礼拜和聚会，能够做好充足的准备和防范措施，严守标准作业程序，有上帝的保守。

3.社区：求上帝使我们透过教会的慷慨和实际帮助给予需要者提供支援，帮助那些挣扎求生的人；社区中的医务人员和前线需要祢的祝福；师生们回到学校和大学，求祢眷顾保守。

4.国家：为着马来西亚国会下议院将于 7 月 13 日复会，祈求祢权能的手引导这个国家的方向，赐予所需要的资源。愿这一个国家在许多的不稳定当中，无论是经济、政治、阴谋、冲突、疫情、宗教和谐、道德荒凉中看见亮光，愿上帝的名在这土地被高举。

5.世界：为整个世界守望，我们的世界渴望从天而来的触摸！在疫情的冲击之下，全球面对新型冠状病毒的感染或伤亡的危机，世界经济接近瓦解，贫困人口剧增，北京的疫情复燃，南方严重水灾，中美两大经济冲突的持久战，中印的边界冲突求你怜悯，我们相信祢总不撇下我们。

Isakhar Pengawal Methodist 02-08/07/2020

Doa minggu pertama Julai

1.Keluarga

Semoga keluarga kita dipenuhi dengan api Roh Kudus, supaya kita boleh menjadi saluran yang membawa pendamaian dan pemulihan dalam keluarga dan komuniti kita. Kita juga berdoa agar Roh Kudus menolong kita melahirkan buah Roh Kudus supaya kedamaian dan kegembiraan kerajaan surga datang ke rumah kita.

2.Gereja

Berdoa agar Tuhan memimpin semua persiapan yang diperlukan untuk pembukaan semula rumah ibadat, agar gereja boleh mematuhi semua prosedur operasi standard, memuliakan Tuhan dan membantu jemaah.

3.Komuniti

Berdoalah agar Tuhan menggunakan gereja untuk memberikan sokongan dan bantuan kepada komuniti dalam kekurangan.

Berdoa dan memberkati kakitangan perubatan dan barisan depan.

Berdoa untuk guru dan pelajar yang kembali ke sekolah dan universiti.

4. Negara

Berdoa untuk Dewan Rakyat Parlimen Malaysia yang meneruskan mesyuarat mereka pada 13 Julai.

Kita berdoa agar tangan kuasa Tuhan terus membimbing arah negara ini dan semua kegelapan dapat diterangi oleh Tuhan, tidak kira dalam konspirasi politik, situasi COVID, keharmonian agama dan kehancuran moral.

5.Dunia

Dunia ini memerlukan Tuhan. Di bawah kesan wabak COVID, banyak orang sudah dikorban dan rekod kematian masih meningkat. Berdoa untuk krisis ekonomi dunia yang mengakibatkan kadar kemiskinan meningkat. Berdoa untuk negara China, agar negara ini takut dan mengetahui Tuhan Yesus melalui perkara berikut 1) COVID sudah kembali ke Beijing 2) Banjir yang serius di selatan China. 3) Konflik ekonomi antara China dan Amerika Syarikat 4) konflik sempadan antara China dan India.